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Wie is Bernhard Pluim?  
Ik woon bijna 20 jaar in Tonden. Ik werk ruim 35 jaar 
in de ICT, de laatste 25 jaar bij Cosun 
(moedermaatschappij van o.a. Aviko (friet)). Naast 
mijn interesse in het verduurzamen van ons huis, doe 
ik aan hardlopen, fietsen en wandelen, geniet ik van 
de natuur (vooral dichtbij huis waar de natuur prachtig 
is) en heb ik veel belangstelling voor treinen 
en domotica (smart home).   
 

Waarom ben je lid van BE?  
Ik volg BrummenEnergie al sinds 2013, vrij snel na de 
oprichting in januari, toen nog EBEM (De Eerbeek-
Brummense Energie Maatschappij). BrummenEnergie staat voor het samen, lokaal oppakken 
van het deel van de energietransitie dat op het bordje van de gemeente Brummen ligt. 
Samen met regionale partners wordt dat opgepakt. Bezig zijn met wat je samen doet en wat 
je zelf kunt, dat spreekt me aan.    
 

Op welk project of activiteit van BE ben je het meest trots?  
Het energiecoach project dat gestart is. Ik volg ook de verduurzaming in Voorst (tijdje 
gewoond) en Zutphen en merkte dat ze daar op een gegeven moment energiecoaches 
kregen die samen met jou doornemen wat mogelijk is op het gebied van duurzamer wonen 
(minder gebruiken, isoleren). Brummen had ze toen nog niet, dus helaas konden die toen 
niet naar Tonden komen. Ons huis hebben we de laatste 10 jaar steeds meer en beter 
geïsoleerd, zelf ontdekken wat handig is, veel lezen en dan maar doen. Maar deden we het 
goed? Tijd dus voor een energiecoach, uit Zutphen. Sinds januari 2020 ben ik het zelf.  We 
hebben een leuke, enthousiaste groep, elk met zijn eigen interesse en achtergrond. Van een 
avondcursus naar meelopen met een ervaren energiecoach uit Zutphen naar het samen 
doen van gesprekken zijn de meeste van ons gegroeid naar het zelfstandig voeren van een 
energiecoachgesprek bij je thuis. Mensen meenemen in het proces van duurzamer leven 
door je huis te isoleren, minder of andere energie te gebruiken vind ik boeiend om te doen. 
Orde in de chaos van mogelijkheden scheppen, wijzen op de momenten wanneer je iets 
aanpakt, wat het meeste effect heeft, ideeën geven, de weg wijzen, neutraal.   
 

Wat vind je dat BE morgen als eerste moet oppakken?  
Doorgaan waar BE al mee bezig is, groeien als organisatie, groeien in ledenaantal, het 
enthousiast maken van mensen om samen met ons de energietransitie tot een succes te 
maken... want alleen samen lukt dat... 
  

 


